

維修飼養活海魚及/或介貝類水產動物的水的過濾及消毒設備紀錄

Maintenance Record on Filtration and Disinfection Facilities for Water for Keeping Live Marine Fish and/or Shellfish

店舖名稱 Shop Sign: _____

過濾系統 Type of Filters: _____

地址 Address: _____

消毒系統 Types of Disinfection System: _____

店舖種類 Nature of Premises: _____

保養維修承辦商名稱 Name of Maintenance Contractor: _____

承辦商電話 Tel. of Maintenance Contractor: _____

承辦商地址 Address of Maintenance Contractor: _____

項目 Item	日期 Date						
	細則 Particulars						
1	清洗過濾/消毒系統 Cleansing of filters/disinfection system						
2	更換/過濾物料 Replacement / replenishment of filter media						
3	更換消毒系統主件如紫外光燈、電極等 Replacement of major parts of the disinfection system such as UV lamp, electrodes, etc.						
4	徹底檢修 Overhaul maintenance						
5	檢修抽水設備 Checking & maintenance of circulation pumps						
專責員工/保養維修承辦商/簽名 Signature of Dedicated Staff/ Maintenance Contractor							
持牌人/委任經理/檔主/登記助手簽名 Signature of Licensee/Nominated Manager/Lessee/ Registered Assistant							

請參閱背頁附註

Please refer to remarks overleaf

附註：

1. 紫外光消毒系統應由供應商定期檢查保養，宜至少每隔六個月檢查一次。
2. 臭氧消毒系統應由系統供應商或曾受訓練的人員每 3 個月檢查保養一次；清潔和維修保養系統時，必須關上臭氧產生器。
3. 銅-銀電離化消毒系統應由曾受訓練的人員或系統供應商定期檢查保養系統，宜每季一次；電離化系統的電極宜每年更換一次。
4. 使用在紫外線輻射及二氧化鈦的光催化技術消毒系統的光催化劑，應由供應商至少每年進行更新或更換一次，而整個系統應由他們定期檢查保養，宜至少每隔三個月檢查一次。
5. 使用在任何消毒系統的紫外光燈管 / 泡宜每隔六至九個月更換一次。
6. 供應商應確保魚缸內所有的水每小時經過濾和消毒系統最少兩次。

Remarks

1. The system should be regularly maintained by the UV lamp supplier preferably at least once every 6 months.
2. Regular maintenance of the ozone disinfection system should be carried out by the system supplier or trained personnel preferably at quarterly intervals. The ozone source must be switched off during the cleansing and maintenance operations.
3. Regular maintenance of the copper-silver ionization system should be carried out by trained personnel or the system supplier preferably at quarterly interval; the electrodes of the ionizer should preferably be replaced at yearly interval.
4. The photocatalyst used in disinfection system employing photocatalytic oxidation technology with the use of UV radiation and titanium dioxide should be regenerated or replaced by the system supplier preferably at least once yearly and the system should be maintained by them preferably at quarterly intervals.
5. The UV lamps tubes/bulbs used in all disinfection systems should be renewed in every 6-9 months.
6. Suppliers should ensure that all water inside the fish tanks must pass through the filtration and disinfection system at least twice every hour.